
Zápisnica 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 15.3.2012 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie  otvorila jej predsedníčka, ktorá  privítala všetkých prítomných 
a oboznámila ich s programom zasadnutia. K bodu č. 5 sa zasadnutia zúčastnili aj JUDr. 
Zoltán Gallo, Mgr. Árpád Laco, Peter Kiss a Rastislav Gríger a k bodu č. 11 p. Lörinčík. 
Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s navrhnutým programom rokovania komisie 
a jednomyseľne ho schválili.  

k bodu č. 1 
Programový rozpočet mesta na roky 2012 – 2014 
Ing. Leskovjanská – prezentovala predložený materiál. Z dôvodu nepriaznivej finančnej 
situácie mesta  navrhuje opatrnosť pri prerozdeľovaní finančných prostriedkov. Tento 
materiál je pripravený na schválenie MZ, s tým, že na roky 2013 – 2014 priebežne ešte 
komisia môže pripomienkovať a podávať návrhy na zmenu programového rozpočtu.  
p. Kobezda – v rozpočte na rok 2013 nie je zahrnuté podujatie TEMPUS ART, žiada doplniť. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
  
Uznesenie č. 01/03/12 – komisia odporúča schváliť MZ: 
a/   predložený programový rozpočet mesta na roky 2012 – 2014, 
b/ na rok 2013 v súvislosti s organizovaním akcie TEMPUS ART zapracovať do 
programového rozpočtu finančné krytie tohto podujatia 
 
k bodu č. 2 
Návrh rozpočtu mesta na rok 2012 – 2014 – prenesené, originálne kompetencie - 
školstvo 
p. Molnárová – predložený rozpísaný návrh rozpočtu škôl a školských zariadení 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta je vypracovaný v členení na prenesené a originálne 
kompetencie. Návrh obsahuje rozpis finančných prostriedkov podľa jednotlivých škôl 
a školských zariadení v príjmovej a výdavkovej časti. V samotnej rozpočtovej štruktúre je 
vypracovaný rozpočet pre neštátne školské zariadenia t.j. súkromné a cirkevné školské 
zariadenia, ktoré sú zriadené na území mesta. 
Hlasovanie: za 6, proti 1 
 
Uznesenie č. 02/03/12 – komisia odporúča schváliť MZ návrh rozpočtu mesta na rok 2012 – 
2014 – prenesené, originálne kompetencie - školstvo 
 
 
k bodu č. 3 
1. zmena VZN Mesta Rožňava o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka 
ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia  
p. Molnárová – VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ 
a dieťa školského zariadenia na kalendárny rok 2012 bolo prerokované a schválené na 
zasadnutí MZ v Rožňave. Uznesením MZ bol schválený aj rozpočet mesta na roky 2012-
2014, ktorého súčasťou bol v sumárnom vyjadrení rozpočet školstva. Z dôvodu zníženia 
rozpočtu školstva v kategórii – originálnych kompetencií, ktorý je nižší oproti 
predchádzajúcemu návrhu, je potrebné zabezpečiť aj zmenu v prílohách č. 1 a 2 VZN mesta 
o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského 



zariadenia. Zmena sa týka dotácií na 1 dieťa v materských školách, ktorých zriaďovateľom je 
mesto ale aj cirkev.  
Mgr. Gyömbérová – znenie VZN sa nemení, mení sa len prílohová časť v tabuľke: MŠ dieťa 
do 3 rokov a MŠ dieťa nad 3 roky. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 03/03/12 – komisia odporúča schváliť MZ 1. zmenu VZN Mesta Rožňava 
o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského 
zariadenia. 
 
 
k bodu č. 4 
Lokálna stratégia komplexného prístupu marginalizovaných rómskych komunít v meste 
Rožňava 
Ing. Valková – mesto v záujme zabezpečenia progresu zohľadňujúc predovšetkým zlepšenie 
kvality života všetkých obyvateľov, spracovalo a prijalo niekoľko rozvojových dokumentov 
a koncepcií a participovalo, v súčasnosti aj participuje na tvorbe strategických materiálov 
zameraných na sociálne vylúčené skupiny, ako aj skupiny ohrozené rizikom sociálneho 
vylúčenia vrátane obyvateľov  marginalizovaných rómskych komunít. Osobitnú skupinu 
obyvateľov, v prospech ktorých je intenzita pomoci a podpory v rámci rozvojovej politiky 
nasmerovaná, tvoria marginalizované skupiny obyvateľstva ohrozené  úplným, alebo 
čiastočným sociálnym vylúčením následkom pôsobenia rôznorodých faktorov. S ohľadom na 
tieto skutočnosti, dôvodom spracovania lokálnej stratégie komplexného prístupu pre 
marginalizované rómske komunity bola potreba vytvoriť podmienky pre dosiahnutie 
spolupráce v kľúčových problémových oblastiach, ktoré sú vzájomne determinované  
a ovplyvňované, t.j.  
a/ v oblasti vzdelávania – nízka úroveň vzdelania bráni uplatňovať sa na trhu práce 
b/ v oblasti zamestnanosti a sociálnej inklúzie – rastúca dlhodobá nezamestnanosť – strata 
pracovných zručností a návykov 
c/ v oblasti bývania – nedostatok finančných prostriedkov na pokrytie nákladov spojených 
s bývaním 
d/ v oblasti zdravia a životného štýlu  
Materiál je pre mesto príležitosťou čerpať finančné prostriedky zo štrukturálnych fondov 
komplexne. Návrhy a opatrenia na zmiernenie negatívnych dopadov sú riešené 
prostredníctvom jednotlivých operačných programov a zosúladených aktivít tak, aby 
pomáhali riešiť zložitú situáciu v regióne na zlepšenie postavenia príslušníkov 
marginalizovaných rómskych komunít. Aby sme sa dostali medzi oprávnených žiadateľov, je 
potrebné mať schválený tento materiál. 
Mgr. Gyömbérová – stanovisko odboru školstva: v oblasti vzdelávania je tento materiál 
vypracovaný na vysokej úrovni s uloženými opatreniami. Vízou odboru je vytvoriť nultý 
ročník pre žiakov s odkladom povinnej školskej dochádzky, s čím sa dosiahne kvalitnejšia 
príprava týchto žiakov pri nástupe do  1. ročníka ZŠ. 
Mgr. Szőllős – je rád, že vznikol tento materiál, plne ho podporuje a odporúča na schválenie. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
 
 
 
Uznesenie č. 04/03/12 – komisia odporúča schváliť MZ Lokálnu stratégiu komplexného 
prístupu marginalizovaných rómskych komunít v meste Rožňava. 



 
 
k bodu č. 5 
Harmonogram využitia multifunk čnej telocvične 
PaedDr. Mičudová – predložená je tabuľka s voľnými okienkami, o ktoré v prípade záujmu 
prítomní štatutárny zástupcovia športových klubov môžu požiadať. Na pracovnom stretnutí 
zainteresovaných štatutárnych zástupcov ohľadom využívania multifunkčnej telocvične sa 
rozhodlo, že pondelky od 18.00 hod. budú voľné pre rôzne športové kluby, resp. školské 
zariadenia.  
p. Gríger (HKM Rožňava) – požiadal pre svoj klub na trénovanie florbalu pondelok, v čase od 
19.30 do 21.00 hod.  
Mgr. Laco (MBK REGIÓN) – hráčska sezóna končí v mesiaci apríl – máj, priestory 
využívajú na tréningy a súťaže nielen dospelí, ale aj mládež.  
p. Kiss (BK ŠPD) – potvrdil hráčsku sezónu, priestory tiež využívajú na tréningy a súťaže. 
Nakoľko harmonogram je vypracovaný na školský rok 2011/2012, od septembra 2012 je 
potrebné  vypracovať aktuálnu tabuľku pre školský rok 2012/2013.  
JUDr. Gallo (Geológ Rožňava) – majú vlastné priestory, v ktorých trénujú, avšak v mesiaci 
september chcú organizovať kvalifikačný zápas na ME v priestoroch multifunkčnej 
telocvične, celkovo by potrebovali dva dni na tréningy a jeden deň na súťaž v tých 
priestoroch.  
PaedDr. Mičudová – v tom nevidí problém,  nakoľko priestory potrebujú jednorázovo. So 
súhlasom ostatných športových klubov sa im vyjde v ústrety na realizáciu tejto významnej 
akcie. Je potrebné zorganizovať aj stretnutie s riaditeľmi škôl so športovými triedami 
ohľadom využitia tejto telocvične na svoje  tréningy. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 05/03/12 – komisia odporúča obsadenie multifunkčnej telocvične športovým 
klubom podľa tabuľky (viď prílohu), ktorá je platná do konca školského roka 2011/2012. 
Komisia školstva nový harmonogram prerokuje v mesiaci september 2012 na školský rok 
2012/2013, so zapracovaním požadovaného termínu pre Geológ Rožňava. Ďalej komisia 
odporúča v mesiaci september zorganizovať pracovné stretnutie riaditeľov škôl so športovými 
triedami ohľadom využitia multifunkčnej telocvične na tréningy.  
 
 
k bodu č. 6 
Návrhy dohôd na uskutočnenie kultúrnych podujatí na letnom kúpalisku v Rožňave 
PaedDr. Mičudová –  predložené sú návrhy dohôd, ktoré definujú záväzky organizátora (Peter 
Ambrúš) a spoluorganizátora (Mesto Rožňava) na akcie  - diskotéky na letnom kúpalisku 
v Rožňave, organizované v dňoch 22.6.2012 a 27.7.2012.  
Mgr. Szőllős – zaujíma ho, aké stanovisko ma k tomu pán primátor. 
Ing. Petruchová – je to zatiaľ jednostranná dohoda podpísaná organizátorom akcie. Všetky 
takéto požiadavky idú najprv cez komisiu, ktorá sa k danej veci vyjadrí a v zmysle uznesenia 
sa postupuje.  
Mgr. Bischof – mesto ako spoluorganizátor má veľa úloh, ktoré by si mohol organizátor  
zabezpečiť sám.  
Ing. Patruchová – keď mesto ako spoluorganizátor požiada zdravotnícku a požiarnu hliadku, 
vyjde to finančne podstatne menej. Aj to je spôsob pomoci pri organizovaní akcie hlavne pre 
mladých ľudí, ktorí mali stále požiadavky na podobné akcie a o ktoré je veľký záujem. 
p. Kobezda – slabá komunikácia medzi jednotlivými organizátormi, stáva sa, že sa prekrývajú 
akcie, čo nie je výhodné ani pre jednu skupinu. Mesto by sa malo takýchto akciách 



spolupodieľať rovnako, t.j. na nákladoch aj ziskoch. Navrhnutých 10% je veľmi malá suma na 
pokrytie vynaložených nákladov mestom spojených s touto akciou. Je to komerčná akcia, 
organizátor by si mal všetko zabezpečiť sám z vlastných finančných prostriedkov. Len zo 
vstupného aký bude mať zisk.  
p. Repaská,  prednostka MsÚ – organizovanie akcií je potrebné nahlásiť vopred, aby sa 
neprekrývali.  
p. Ocelník – v roku 2011 vystupovala maďarská skupina pri futbalovom ihrisku. Prečo by sa 
nemohli podobné akcie organizovať na tom mieste. 
Ing. Petruchová – z praxe vieme, že ľahšie sa dá udržať poriadok, bezpečnosť a vstupné, keď 
je daná lokalita oplotená.  
PaedDr. Mičudová – kúpalisko sa nachádza v blízkosti obytnej zóny, je potrebné prihliadať aj 
na obyvateľov žijúcich v blízkosti kúpaliska. Nebolo  by vhodné organizovať na kúpalisku 
viac ako tri akcie počas sezóny,  a to jeden organizátor – jedno podujatie, aby sa vytvoril 
priestor aj pre ostatných žiadateľov, nakoľko už teraz máme žiadosti na tri akcie.   
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 06/03/12 – komisia:  
a/  neodporúča uzavrieť dohody o organizovaní diskoték na letnom kúpalisku v dňoch 
22.6.2012 a 27.7.2012 v predloženom znení. Komisia navrhuje organizátorovi podujatí 
uzavrieť dohodu s Technickými službami Mesta Rožňava o prenájme areálu kúpaliska.  
b/    odporúča v čase sezóny letného kúpaliska v Rožňave usporiadať maximálne 3 akcie 
s tým, že jeden organizátor môže usporiadať jedno podujatie. V prípade nezáujmu o ďalšie 
voľné termíny inými subjektmi, pôvodný organizátor opätovne môže požiadať 
o organizovanie ďalšieho podujatia. 
 
k bodu č. 7 
Gemerské osvetové stredisko v Rožňave a Dom Matice slovenskej v Rožňave – žiadosť 
o bezplatné poskytnutie priestorov 
PaedDr. Mičudová – Gemerské osvetové stredisko v spolupráci s Domom Matice slovenskej 
organizuje folklórnu hudobnú prehliadku, ktorá sa uskutoční 13.4.2012. Žiadajú o bezplatné 
poskytnutie priestorov Kongresového centra  v rámci spolupráce. Nakoľko Mesto Rožňava je 
spoluorganizátorom tohto podujatia a bude uvedené na všetkých propagačných materiáloch 
a v zmysle podmienok krátkodobého prenájmu je alternatíva odpustenia nájomného, navrhuje 
bezplatné poskytnutie menovaných priestorov.  
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 07/03/12 – komisia odporúča bezplatné poskytnutie priestorov Kongresovej sály 
za účelom organizovania folklórnej hudobnej prehliadky, ktorá sa uskutoční 13.4.2012 
Gemerskému osvetovému stredisku a Domu Matice slovenskej v Rožňave.   
 
 
 
 
k bodu č. 8 
Informatívna správa využiteľnosti liniek MHD Eurobus, a.s. za rok 2011 
PaedDr. Mičudová – v zmysle uznesenia z februárového zasadnutia komisie je predložený 
prehľad o výkonoch, nákladoch a tržbách v mestskej pravidelnej autobusovej doprave 
a prehľad o počtoch prepravených cestujúcich MHD Eurobus, a.s.za rok 2011. 
 
Komisia predložený materiál berie na vedomie. 



 
 
k bodu č. 9 
Elena Soltysová – ponuka na knihu 
PaedDr. Mičudová – pani Soltysová poslal ponuku na knihu v anglickom jazyku o režisérovi 
Janovi Kadarovi, držiteľovi Oskara za film Obchod na korze.  
 
Uznesenie č. 08/03/12 – komisia odporúča predloženú ponuku na knihu odstúpiť 
Turistickému informačnému centru v Rožňave.  
 
 
k bodu č. 10 
Únia žien Slovenska – žiadosť 
PaedDr. Mičudová – v zmysle Európskej charty rovnosti príležitostí mužov a žien na miestnej 
úrovni žiadajú mesto o vytváranie podmienok práce na rovnakej báze, ako podpora 
samosprávy pre kultúru, šport, menšiny. Ďalej žiadajú o odpustenie nájmu a prevádzkových 
nákladov súvisiace s činnosťou organizácie. Únii žien bola zaslaná výzva na predloženie 
konkrétnych požiadaviek, ktoré do dnešného dňa neboli predložené. 
 
Komisia sa predloženým materiálom nezaoberala z dôvodu nekompletnosti materiálu. 
 
k bodu č. 11 
Juraj Lörin čík – žiadosť o sponzorský príspevok 
PaedDr. Mičudová – študenti Gymnázia O. J. Šafárika v Rožňave – Juraj Lörinčík a Milan 
Tkáč sa venujú výskumu z kategórie astronómia, astrofyzika a fyzika Zeme. Zúčastnili sa na 
celoštátnej prehliadke a spomedzi 52 výskumných projektov boli nominovaní na súťaž Genius 
Olympiad 2012, ktorá sa bude konať od 24.6.2012 do 29.6.2012 v meste Oswego (New York, 
USA). Účasť na súťaži vyžaduje účastnícky poplatok 300 € na osobu. Taktiež potrebujú 
finančné prostriedky na tlač posterovej prezentácie, čo činí cca 50 €.  
p. Lörinčík – prezentoval cieľ výskumu, ekonomickú stránku projektu a účasti na súťaži, na 
ktorej by reprezentovali nielen školu, mesto, ale aj celé Slovensko. ZRPŠ im tiež prisľúbilo 
finančnú pomoc. V prípade nezískania sponzorských príspevkov, celú súťaž by hradili 
rodičia, nakoľko účastníci súťaže sú študenti.  
Mgr. Bischof – v rozpočte mesta je schválená finančná suma vo výške 500 € na koncepciu 
detí a mládeže a podporu talentovanej mládeže. Z tejto položky – nakoľko ide 
o talentovaných študentov – by mohla byť poskytnutá dotácia.  
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 9/03/12 – komisia odporúča schváliť finančnú dotáciu účastníkom súťaže 
GENIUS Olympiad 2012 vo výške 300 € z položky  koncepcia detí a mládeže a podpora 
talentovanej mládeže.  
 
 
 
k bodu č. 12 
Návrh zápisu do Kroniky Mesta Rožňava za rok 2011 
PaedDr. Mičudová – je vytvorená pracovná skupina: PaedDr. Mičudová, Mgr. Bischof, p. 
Kobezda. Po preštudovaní návrhu zápisu do kroniky bolo zistených mnoho nedostatkov, ktoré 
je potrebné celé prepracovať a zistiť, ako je spísaná dohoda s kronikárom mesta.  



p. Kobezda – vyjadril nespokojnosť nad predloženým materiálom ako po obsahovej tak po 
štylistickej stránke. Materiál nespĺňa podstatu o vypracovaní zápisu. Nutné preformulovať 
celý zápis. 
 
Uznesenie č. 11/03/12 – komisia materiál odročuje na aprílové zasadnutie. 
 
 
k bodu č. 13 
Návrh Koncepcie športu Mesta Rožňava 
PaedDr. Mičudová – navrhuje predbežne vypracovanú koncepciu rozposlať aj športovým 
klubom na pripomienkovanie. Prípadné návrhy a pripomienky preposlať Mgr. Pollákovi.  
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 12/03/12 – komisia odporúča pracovnú verziu Koncepcie športu Mesta Rožňava 
rozposlať športovým klubom na pripomienkovanie s tým, že prípadné návrhy a podnety 
adresovať Mgr. Dušanovi Pollákovi na zapracovanie do koncepcie.  
 
 
k bodu č. 14 
Návrh Koncepcie kultúry Mesta Rožňava 
Mgr. Gallo – navrhuje začať 1. krokom, a to výzvou na internetovej stránke mesta za účelom 
získania základných informácií o kultúrnych organizáciách v meste. Druhým krokom 
uskutočniť pracovné stretnutie a vytvoriť pracovnú skupinu, ktorá sa bude podieľať na 
vypracovaní Koncepcie kultúry Mesta Rožňava. Je potrebné urobiť základnú zmenu, ktorou je 
stanoviť v jednotlivých rokoch tematický okruh, v ktorom sa akcie na území mesta budú 
konať. Je potrebné urobiť kalendár akýchsi TOP podujatí, ktoré budú počas kultúrneho roka 
na seba nadväzovať.  
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 13/03/12 – komisia odporúča zverejniť na internetovej stránke mesta výzvu 
k tvorbe Koncepcie kultúry Mesta Rožňava od 19.3.2012 do 30.4.2012.  
 
 
k bodu č. 15 
Návrh prerozdelenia finančných prostriedkov športovým klubom, mládežníckym, 
kultúrnym a spoločenským organizáciám 
PaedDr. Mičudová – nakoľko Umelecká  únia nepodala žiadosť o finančnú dotáciu na rok 
2012 z technických dôvodov, navrhujem prerozdelenie finančných prostriedkov prerokovať 
na aprílovom zasadnutí komisie.  
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 14/03/12 – komisia prerozdelí finančné dotácie športovým klubom, kultúrnym, 
mládežníckym a spoločenským organizáciám v mesiaci apríl 2012. 
 
 
k bodu č. 16 
Plnenie uznesení 
 
Komisia plnenie uznesení berie na vedomie 
 



 
 
k bodu č. 17 
Rôzne  
a/ informatívna správa ZPOZ 
PaedDr. Mičudová – materiál obsahuje charakteristiku činnosti ZPOZ, vízie na rok 2012 a 
ekonomickú stránku zboru.  
 
Komisia informatívnu správu ZPOZ berie na vedomie. 
 
k bodu č. 17 
Rôzne  
b/ MBK REGIÓN Rožňava – žiadosť o preddavok na dotáciu z rozpočtu mesta 
PaedDr. Mičudová – klub žiada o preddavok na dotáciu z rozpočtu mesta na ukončenie hracej 
sezóny 2011/2012 a to všetkých päť žiackych a mládežníckych zložiek a družstvo Extraligy 
SR, ktoré majú prihlásené do súťaže v tomto ročníku. Nakoľko nie sú prerozdelené finančné 
prostriedky športovým klubom a nevie sa, ktorý klub koľko finančných prostriedkov bude 
mať schválených, nie je možné poskytnúť preddavok basketbalovému klubu. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 15/03/12 – vzhľadom k tomu, že neboli prerozdelené finančné prostriedky 
športovým klubom, mládežníckym, kultúrnym a spoločenským organizáciám, komisia 
neodporúča poskytnúť preddavok na dotáciu basketbalovému klubu MBK REGIÓN. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Erika Švedová     PaedDr. Janka Mičudová, v.r. 
     tajomníčka komisie                    predsedníčka komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Názov komisie : Komisia vzdelávania, kultúry, mláde že a športu 
Dňa : 15.3.2012 
Tajomník : Erika Švedová 
 
bod 
číslo 

Názov predmetu rokovania a text uznesenia  Zodpovedný 
(vybavuje) 

Spôsob 
vybavenia 

1. Programový rozpočet mesta na roky 2012 – 2014 
 
Uznesenie č. 01/03/12 – komisia odporúča schváliť MZ: 
a/   predložený programový rozpočet mesta na roky 2012 – 2014, 
b/ na rok 2013 v súvislosti s organizovaním akcie TEMPUS ART zapracovať do programového 
rozpočtu finančné krytie tohto podujatia 
 

 
 
Ing. Klára 
Leskovjanská 

 
 
 
 

2. Návrh rozpočtu mesta na rok 2012 – 2014 – prenesené, originálne kompetencie - školstvo 
 
Uznesenie č. 02/03/12 – komisia odporúča schváliť MZ návrh rozpočtu mesta na rok 2012 – 2014 – 
prenesené, originálne kompetencie - školstvo 
 
 

 
 
Helena 
Molnárová 

 

3. 1. zmena VZN Mesta Rožňava o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ, dieťa 
MŠ a dieťa školského zariadenia  
 
Uznesenie č. 03/03/12 – komisia odporúča schváliť MZ 1. zmenu VZN Mesta Rožňava o určení 
výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia. 
 

 
 
Helena 
Molnárová 

 
 
 

4. Lokálna stratégia komplexného prístupu marginalizovaných rómskych komunít v meste Rožňava 
 
Uznesenie č. 04/03/12 – komisia odporúča schváliť MZ Lokálnu stratégiu komplexného prístupu 
marginalizovaných rómskych komunít v meste Rožňava. 
 

 
 
Ing. Katarína 
Valková 

 



5. Harmonogram využitia multifunkčnej telocvične 
 
Uznesenie č. 05/03/12 – komisia odporúča obsadenie multifunkčnej telocvične športovým klubom 
podľa tabuľky (viď prílohu), ktorá je platná do konca školského roka 2011/2012. Komisia školstva 
nový harmonogram prerokuje v mesiaci september 2012 na školský rok 2012/2013, so 
zapracovaním požadovaného termínu pre Geológ Rožňava. Ďalej komisia odporúča v mesiaci 
september zorganizovať pracovné stretnutie riaditeľov škôl so športovými triedami ohľadom 
využitia multifunkčnej telocvične na tréningy.  
 

 
 
 
JUDr. Erika 
Mihaliková 
 
 

 

6. Návrhy dohôd na uskutočnenie kultúrnych podujatí na letnom kúpalisku v Rožňave 
 
Uznesenie č. 06/03/12 – komisia:  
a/  neodporúča uzavrieť dohody o organizovaní diskoték na letnom kúpalisku v dňoch 22.6.2012 
a 27.7.2012 v predloženom znení. Komisia navrhuje organizátorovi podujatí uzavrieť dohodu 
s Technickými službami Mesta Rožňava o prenájme areálu kúpaliska,  
b/    odporúča v čase sezóny letného kúpaliska v Rožňave usporiadať maximálne 3 akcie s tým, že 
jeden organizátor môže usporiadať jedno podujatie. V prípade nezáujmu o ďalšie voľné termíny 
inými subjektmi, pôvodný organizátor opätovne môže požiadať o organizovanie ďalšieho podujatia. 
 

 
 
 
 
 
Ing. Eva 
Petruchová 

 
 
 

7. Gemerské osvetové stredisko v Rožňave a Dom Matice slovenskej v Rožňave – žiadosť o bezplatné 
poskytnutie priestorov 
 
Uznesenie č. 07/03/12 – komisia odporúča bezplatné poskytnutie priestorov Kongresovej sály za 
účelom organizovania folklórnej hudobnej prehliadky, ktorá sa uskutoční 13.4.2012 Gemerskému 
osvetovému stredisku a Domu Matice slovenskej v Rožňave.   
 

 
 
 
Ján Lázár 

 

9. Elena Soltysová – ponuka na knihu 
 
Uznesenie č. 08/03/12 – komisia odporúča predloženú ponuku na knihu odstúpiť Turistickému 
informačnému centru v Rožňave.  
 

 
 
Erika Švedová 

 



11. Juraj Lörinčík – žiadosť o sponzorský príspevok 
 
Uznesenie č. 9/03/12 – komisia odporúča schváliť finančnú dotáciu účastníkom súťaže GENIUS 
Olympiad 2012 vo výške 300 € z položky  koncepcia detí a mládeže a podpora talentovanej 
mládeže.  
 

 
 
 
Erika Švedová 
 

 
 
 

14. Návrh Koncepcie kultúry Mesta Rožňava 
 
Uznesenie č. 13/03/12 – komisia odporúča zverejniť na internetovej stránke mesta výzvu k tvorbe 
Koncepcie kultúry Mesta Rožňava od 19.3.2012 do 30.4.2012.  
 

 
 
 
Mgr. Peter Gallo 

 

17.b/ MBK REGIÓN Rožňava – žiadosť o preddavok na dotáciu z rozpočtu mesta 
 
Uznesenie č. 15/03/12 – vzhľadom k tomu, že neboli prerozdelené finančné prostriedky športovým 
klubom, mládežníckym, kultúrnym a spoločenským organizáciám, komisia neodporúča poskytnúť 
preddavok na dotáciu basketbalovému klubu MBK REGIÓN. 
 

 
 
 
Erika Švedová 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 


